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Tot 
dusverre heeft ze fictieve situatie 

doorgerekend 
mbt zwembad, 

nog 
niets aan 

sporthal gedaan 

Nog geen kosteninschatting gemaakt 
van de scenario's nieuwbouw en 

sluiting, 
met 

een stand alone situatie vd 
sporthal. 

Dit 
laatste is ook heel 

lastig, 
zal alleen een heel 

grove inschatting 
worden 

Inschatting 
van 

verduurzaming 
van de 

sporthal/zaal 
Pica Mare kan 

op 
basis van 

energiescan 
wel. 

Door 

verduurzaming 
zullen de 

gebruikskosten 
uiteraard dalen. 

Deze 

doorrekening 

moet 
lukken voor 

maandagmiddag; 
ze zal het resultaat verwerken 

in 
de 

exploitatie-opzet 

Voor 
doorrekenen andere kosten moet 

in 

samenspraak 
met 

eerst set 

aan 

uitgangspunten opstellen 

Uit constructief onderzoek 
blijkt 

dat er aanvullend onderzoek 
nodig 

is voor de vloer 

rondom het zwembad, om de mate van 

verzakking 
verder te onderzoeken 

We 
ontvangen een aanvullende slide 

met 

toelichting 
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